

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INTERNATIONAL FOR MEDICAL INVESTMENT Date: 28-02-2021 03:30:35 PM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الدولية للاستثمارات الطبية التاريخ: 28-02-2021 03:30:35 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>INTERNATIONAL FOR MEDICAL INVESTMENT announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة الدولية للاستثمارات الطبية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Date of event: 28-02-2021</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 2021-02-28</p>
<p>Other</p>	<p>أخرى</p>
<p>Pursuant to the provisions of Article (8) of the Instructions for Disclosure of the Exporting Companies and the Accounting Standards and Auditing Standards for the year 2004, please inform you that the Board of Directors of the International Company for Medical Investments decided in its meeting held on 28/2/2021 to call for an extraordinary general assembly meeting to approve the conversion of the international company For medical investments from a public joint stock company to a limited liability company.</p>	<p>إستناداً لأحكام المادة (8) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004 ، يرجى إعلامكم بأن مجلس إدارة الشركة الدولية للاستثمارات الطبية قد قرر في جلسته المنعقدة بتاريخ 28/2/2021 الدعوة إلى اجتماع هيئة عامة غير عادي للموافقة على تحويل الشركة الدولية للاستثمارات الطبية من شركة مساهمة عامة إلى شركة ذات مسؤولية محدودة .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Osama Tahseen slama Al-Nafea Position: Acting Head of Shareholders Department</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Osama Tahseen slama Al-Nafea المنصب: رئيس قسم المساهمين</p>